
Kdo smo — kaj hočemo?
V petek, 9. marca, smo člani ZSMS-

liberalne stranke iz Grosuplja na ko-
venciji predstavili svoj volilni program
in listo kandidatov za Družbenopolitič-
ni zbor SO Grosuplje.

Naj na kratko predstavim nekaj
osnovnih značilnosti liste.

Lista je popolna — ima lorej 25 kan-
didatov. Uspelo nam je zbrati precej pi-
sano druščino po izobrazbi, zaposlitvi,
bivališču. vse pa nas druži osnpvni mo-
lo našega programa - SVOBODA
POSAMEZNIKA in zapisani cilji. /a
uresničitcv katerih se bomo tmdili v na-
šem nadaljnjem delovanju. Stirje k"n-
didali imajo diplomo visoke šole. š.irje
so absolventi visokih šol, irije z višjO iz-
obrazbo ... Povprečna starost znaša 27
lei, najsiarejši šteje 59, najmlajša pa 20

pomladi. Po zaposlitvah sta dva učitelja
v osnovni šoli, dva v srednji, trije vodil-
ni delavci na svojih delovnih mestih.
eden je kmet. imamo ludi podjetnika in
zasebnega obrtnika ... Od 25 jc sedcin
žensk, pa tudi leritorialna zastopanoslje
zelo dobra. saj imamo kandidaie iz sko-
raj vseh večjih KS v občini.

Nekaj vcč je polrebno zapisali vsaj o
prvih dvch kandidalih r našc li>le. Nosi-
lec lisie je GABRIJEL BF.RCINC.
dipl. elcklroinženir iz Doba. Zc v lem
mandalu jc dclcgat v isti zbor občinske
skupščine in Zbor občin Skupščine re-
publike Slovenije. Pri letošnjih volitvah
kandidira tudi za delegata (poslanca)
občine Grosupljc v isti /bor republiške
skupščine. Brez nepolrcbne samohvale
lahko zapišem, da smo bili edino mi do-

sledni pri izbiri kandidata za Zbor
občin. Za to mesto smo seveda kandidi-
rali človeka. ki je hkrati na listi za
občinsko skupščino. saj bo bodoči po-
slanec lahko uresničeval svojc delegai-
ske obyeznosti ie tako. da je hkrali pri-
soten tudi pri delu najvišjega občinskega
organa.

Težko si predstavljamo, kako
bo kdorkoli od drugih treh kandidatov.
ie bo izvoljen v Zbor občin. lo funkcijo
opravljal bre/ neposredne povezave z
občinsko skupščino. Tov. Berginc bo v
novi skupšdnt tudi naš kandidat za
PREDSEDNIKASKUPŠČINEOB-
ČINE GROSLIPLJE. Ki.t predsednik
bo ludi najlažje in najboljc lahko oprav-
Ijal svojo funkcijo v republiški skupšči-
ni. Iz osebnih kvalitet pa naj poudarim
le to, da se je že v dosedanjem delu izka-
zal kot človek, ki zna in hoče poslušati

vsakega posamcznika. Kot bodočemu
županu mu bodo vsckakor prav prišle
ludi izkušnje iz njegovega večletnega
bivanja v ZRN, kjer se je v prostcm času
še posebno posvečal tamkajšnjemu. si-
cer veliko bolj izkušenemu in razvite-
mu. političnemu in parlamentarnemu
življenju. Ta bogata spoznanja mu bo-
do prav gotovo pomagaia pri vodenju
skupščine tako, da bo nova pluralna
skupščina, po odkritem boju mnenj.
prišla do najboljših rešitev.

Več o njegovih pogledih na današnjo
sivarnost si iahko preberete v nadalje-
vanju.

Posebcn problem, na katerega ni
opozoril še nihče v naši občini. jc spolnu
zastopanost v bodoči skupščini. Po di>
sedaj znanih podatkih o kandidatih, ic

kandidatk za bodočo skupSčino izredno
malo. Kje so vse tiste obljube strank o
enakopravnosti tudi ne glede na spol?

Nobena stranka, razen Zelenih in
ZSMS-ja, nima na prvih petih mestih li-
ste za DPZ prav nobene ženske. pri
drugih dveh zborih pa stanje tudi ni ve-
liko boljše. Ali to res pomeni, da so
stranke postale še posebej diskrimina-
lorske do tega spola? Na drugem meslu
naše listt je METKA MENCIN, di-
plomirana psihologinja iz Grosuplja. Že
v dosedanjem delu občinske in repu-
bliške skupščine, kjer je delegatka, je
pokazala živo zanimanje za težave »ma-
lega občana«. Metka je hkrati tudi
NOSILKA LISTE ZSMS ZA DPZ
REPUBLIKE SLOVENIJE v 3. vo-
lilni enoii, _kamor spada ludi občina
Grosuplje. Že to, da jo postavljamo na

prvo mesto te liste ob bok kandidatom z
list drugih strank, ki nikakor niso slabe,
pove, da ji zaupamo in verjamemo v
njen uspeh ter zelo cenimo njeno dose-
danje delo. Za občane naše občine je še
posebno zanimivo in po našem mnenju
nujno. da imamo svojega predstavnika
(co) tudi v DPZ-ju republiške skupšči-
ne. Ob obstoječem sistemu volitev ima
realno možnost za izvolitev v ta zbor le
prvi z liste. S podporo listi ZSMS-ja
imamo občani možnosl. da dobimo
svojo predstavnico tudi v Družbenopo-
litični zbor rep. skupščine.

Nekaj več o svojih pogledih na da-
našnjo stvarnost in probleme, katerim
bosta posvečala največ pozornosii, sta
napisala kandidata sama.

Zlatko Mehič


